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OBČINA  ŠKOFJA  LOKA 
Občinski svet 
 

 Mestn i  t rg  15,  4220 Škof j a  Loka   T :  04 511  23  00    F :  04 511 23 01   E :  obc ina@skof j a l oka.s i    U :  www.skof j a l oka.s i 
 

Številka: 9000-0002/2018 
Datum:    15. 3. 2018 

Z A P I S N I K 
28. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka, ki je bila v četrtek, 15. marca 2018 v 
veliki sejni dvorani Občine Škofja Loka, Poljanska cesta 2, II. nadstropje. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: 
Bojan Berčič, Marko Breznik, Maja Cankar, Marija Demšar, Metod Di Batista, Igor Drakulič, Aleš 
Habjan, Veronika Hartman, Gregor Hostnik, mag. Mirjam Jan-Blažić, Valentin Jesenovec, dr. David 
Jezeršek, Borjana Koželj, Rolando Krajnik, Lea Leona Mlakar, Tomaž Paulus, Ciril Peternel, dr. 
Mateja Podlogar, Rok Primožič, Tine Radinja, mag. Melita Rebič, mag. Robert Strah, Klemen 
Štibelj, Davor Tavčar, Martin Trampuš, mag. Jožica Vavpotič Srakar in Viktor Zadnik. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLAN: 
Anton Bernik. 
 
Prisotni predstavniki tiska in medijev: 

 Jana Oblak, RADIO SORA, 

 Klavdija Škrbo Karabegović, LOŠKE NOVICE in 

 Teja Arsovski Potočnik, LOŠKI UTRIP. 
 
Prisotni s strani Občine Škofja Loka: 
Mag. Miha Ješe – župan Občine Škofja Loka, mag. Špela Justin – direktorica Občinske uprave 
Občine Škofja Loka, Tatjana Bernik, Polona Gortnar, Olivera Malijanska, mag. Kristina Onufrija in 
Boštjan Cuznar – vsi Občinska uprava Občine Škofja Loka. 
 
Ostali prisotni: 
Mateja Delač – predstavnica podjetja Urbis, d.o.o., Maribor, Damijan Govekar – predstavnik 
podjetja PNG Ljubljana, d.o.o. in mag. Bogomil Kandus – predstavnik podjetja Enekom, d.o.o. 
 
Sejo je vodil župan Občine Škofja Loka mag. Miha Ješe. 
 
Na začetku je župan podal nekaj informacij: 
 
Prisotnih je bilo 24 svetnikov. 
 
K 1. točki: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 28. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Župan je predlagal umik 13. točke dnevnega reda: Sklep o cenah pokopališke dejavnosti za 
centralno pokopališče Lipica, ker so ugotovili, da je cena dokaj visoka in gredo v iskanje ponudb. 
 
Dr. Mateja Podlogar je predlagala umik 6. točke: Predlog Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za severno obvoznico Škofje Loke, kot preložitev dela regionalne ceste R2-
403/1076 »Češnjica – Škofja Loka« skozi Škofjo Loko – druga obravnava, ker se je strinjala z 
občani, da je potrebno ponovno razmisliti o tej možnosti. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić je povedala, da župan ni povedal, da pristojni odbor ni potrdil točke o 
cenah pokopališke dejavnosti, zato se umakne. 
 
Mag. Jožica Vavpotič Srakar je predlagala, da se točki 17 in 18 uvrstita takoj za točko 6. 
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Župan je menil, da naj občinski svet tega predloga ne potrdi in da ostanejo vse točke tako kot so 
bile predlagane. 
 
Prisotnih je bilo 25 svetnikov. 
 
Svetniki so glasovali in niso sprejeli naslednja dva sklepa: 
SKLEP: 

1. Umakne se predlagana 6. točka dnevnega reda: Predlog Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za severno obvoznico Škofje Loke, kot preložitev dela regionalne ceste 
R2-403/1076 »Češnjica – Škofja Loka« skozi Škofjo Loko – druga obravnava. (8 ZA, 14 
PROTI) (sklep ni bil sprejet) 

2. Točki 16 in 17 se prestavita za predlagano 6. točko dnevnega reda. (10 ZA, 15 PROTI) 
(sklep ni bil sprejet) 

 
Svetniki so z 16 glasovi ZA in 3 glasovi PROTI sprejeli naslednji 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 28. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
2. Pregled in potrditev zapisnika 27. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
3. Poročilo o izvršenih sklepih 27. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
4. Kadrovske zadeve: 

a) Soglasje k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma Škofja Loka  
5. Predlog Odloka o predkupni pravici Občine Škofja Loka – druga obravnava 
6. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za severno obvoznico Škofje 

Loke, kot preložitev dela regionalne ceste R2-403/1076 »Češnjica – Škofja Loka« skozi 
Škofjo Loko – druga obravnava 

7. Predlog Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti v Občini Škofja Loka – prva obravnava 
8. Predlog Odloka o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje – prva 

obravnava 
9. Predlog Odloka o določitvi volilnih enot za volitve v svete krajevnih skupnosti na območju 

Občine Škofja Loka – prva obravnava 
10. Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Gorenjske lekarne in osnutek Odloka o 

ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega zavoda Gorenjske lekarne – prva obravnava 
11. Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij generacije v 

Občini Škofja Loka 
12. Sklep o financiranju političnih strank v Občini Škofja Loka za leto 2018 
13. Poročilo o izvajanju občinskega programa varnosti v Občini Škofja Loka v letu 2017: 
a) Poročilo o varnosti na območju Občine Škofja Loka v letu 2017 
b) Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Škofja Loka v letu 

2017 
c) Poročilo o delu redarstva v Občini Škofja Loka v letu 2017 
14. Poročilo o izvajanju Programa varstva zraka 
15. Poročilo o izvajanju Lokalnega energetskega koncepta 
16. Odgovori na svetniška vprašanja 
17. Pobude in vprašanja svetnikov. 

 
K 2. točki: PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 27. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Prisotnih je bilo 25 svetnikov. 
 
Svetniki so z 24 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je brez pripomb sprejel zapisnik 27. redne seje 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka. 
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K 3. točki: POROČILO O IZVRŠENIH SKLEPIH 27. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 

Ni bilo razprave. 

K 4. točki: KADROVSKE ZADEVE 
 

a) Soglasje k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma Škofja Loka 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podal podžupan in predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja Občinskega sveta Občine Škofja Loka Tine Radinja. 
 
Prisotnih je bilo 25 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 25 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka daje soglasje k imenovanju dr. Aleksandra Stepanovića 
za direktorja Zdravstvenega doma Škofja Loka. 
 
K 5. točki: PREDLOG ODLOKA O PREDKUPNI PRAVICI OBČINE ŠKOFJA LOKA – druga 
                  obravnava 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za pravne zadeve in nepremično 
premoženje občinske uprave Občine Škofja Loka Polona Gortnar. 
 
Gregor Hostnik je kot predsednik Odbora za opremljanje stavbnih zemljišč, gospodarjenje z 
nepremičninami in stanovanjsko gospodarstvo Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da 
je odbor potrdil gradivo v predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 25 svetnikov. 
 
Svetniki so z 23 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o predkupni pravici Občine Škofja Loka v 
predloženem besedilu. 
 
K 6. točki: PREDLOG ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 
                  NAČRTU ZA SEVERNO OBVOZNICO ŠKOFJE LOKE, KOT PRELOŽITEV 
                  DELA REGIONALNE CESTE R2-403/1076 »ČEŠNJICA – ŠKOFJA LOKA« 
                  SKOZI ŠKOFJO LOKO – druga obravnava 

 
Župan je na kratko podal uvodno obrazložitev. 
 
Kratko poročilo k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za okolje, prostor in občinsko redarstvo 
Občinske uprave Občine Škofja Loka Tatjana Bernik. 
 
Kratko poročilo pa je v nadaljevanju podala tudi predstavnica izdelovalca OPPN Urbis, d.o.o. 
Maribor Mateja Delač. 
 
Mag. Robert Strah je kot predsednik Odbora za cestno infrastrukturo in prometno varnost 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da je odbor obravnaval predlog odloka in brez 
glasu proti potrdil predlagani odlok v drugi obravnavi. 
 
Aleš Habjan je kot predsednik Odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in prenovo Občinskega 
sveta Občine Škofja Loka povedal, da je odbor potrdil predlagani sklep. 
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Rolando Krajnik je povedal, da bo glasoval proti, ker so ljudje na tem območju zelo nezadovoljni. 
Komunikacija je bila neuspešna, ker je 80% lastnikov zemljišč proti. 
To ni obvoznica, ampak je neka pot, ki gre čez naselja. To je čisto premalo razdelano, kakor tudi 
večina stvari pri županu. 
 
Dr. Mateja Podlogar je tudi povedala, da bo glasovala proti zato, ker je bila prometna študija 
narejena leta 2000, od takrat se je marsikaj spremenilo, izbira variant sega v leto 2003, izbrana 
varianta je bila leta 2009 glede na zgodovino, ki je bila prej tudi povedana. 
V tem času ni bilo odprte, demokratične komunikacije. Gre za velik poseg v veliko naselji, v 
naravo, v kvalitetna kmetijska zemljišča. 
 
Župan je dejal, da se nikakor ne more strinjati s tem, da ni bilo komunikacije, ker je bil večkrat 
osebno na terenu in na srečanjih na občini praktično z vsemi neposredno prizadetimi občani. 
 
Metod Di Batista je tudi povedal, da ne bo glasoval za predlog tega odloka. Dejal je, da je 
razočaran da traja postopek za 2 km ceste že petnajst let. Še hujše pa je, da je sama izvedba 
lokacijskega načrt trajala osem let. 
V gradivu mu manjkajo glavni odgovori na vprašanja, ki so bila postavljena na javni obravnavi. Teh 
odgovorov ni. Navedene so samo alineje katera problematika je bila obravnavana. 
Moti ga tudi to, ker je vse povedano in navedeno kaj so upoštevali, kaj pa niso upoštevali, pa 
nobeden ne ve. 
 
Valentin Jesenovec je dejal, da bo vse to močno vplivalo na kvaliteto življenja lokalnega 
prebivalstva. Eden poglavitnih problemov, ki bi nastal po izgradnji ceste je izguba kmetijskih 
zemljišč za lokalno predelavo hrane in samooskrba kraja. 
Ne prisluhne se občanu, ki mu že sedaj ob večjih nalivih pride voda iz potoka Fara do hiše. Zato bo 
glasoval proti. 
 
Mag. Jožica Vavpotič Srakar je dejala, da bo tudi glasovala proti, ker gre ponovno za primer slabe 
komunikacije s civilno iniciativo kot smo jo bili v preteklosti deležni že večkrat. Menila je, da mora 
biti občinska uprava v komunikaciji s civilno iniciativo in prebivalcem malo bol aktivna, ne pa na 
takšen način kot tukaj, ko se gre za prevlado močnejšega. 
 
Martin Trampuš je bil generalno za to, da se severna povezovalna ali obvozna cesta zgradi, da se 
omogoči lažji dostop iz selške strani, da se center Škofje Loke razbremeni, ker so dnevno tukaj 
nemogoče razmere glede prometa. Ker mu pa določene stvari še niso bile pojasnjene, se bo pri 
glasovanju vzdržal. 
 
Dr. David Jezeršek je menil, da mora iti komunikacija vedno v obe smeri. Tukaj je bila občna 
neuspešna. Zato bo glasoval proti. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so z 17 glasovi ZA in 7 glasovi PROTI sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za severno obvoznico Škofje Loke kot preložitev dela regionalne ceste R2-403/1076 
»Češnjica – Škofja Loka« skozi Škofjo Loko. 
 
K 7. točki: PREDLOG ODLOKA O POGREBNI IN POKOPALIŠKI DEJAVNOSTI V OBČINI 
                  ŠKOFJA LOKA – prva obravnava 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podal Boštjan Cuznar iz Oddelka za gospodarske javne 
službe in prometno infrastrukturo Občinske uprave Občine Škofja Loka. 
Povedal je, da postopek obravnave predmetnega odloka lokalni samoupravi – občini nalaga Zakon 
o pogrebni in pokopališki dejavnosti v kar nekaj določbah, točkah členov. Najbolj konkreten je 4. 
člen, ki nalaga sprejetje pokopališkega reda in po alinejah določa kaj mora ta odlok vsebovati. 
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Predmetni odlok je vsebinsko razdeljen v dva dela. Prvi del, ki velja za celotno območje Občine 
Škofja Loka za vsa pokopališča in pa drugi del, ki povzema posebnosti za vsako od pokopališč na 
območju Občine Škofja Loka. 
S tem odlok zasleduje cilje, da se Zakon o pogrebni in pokopališki dejavnosti tudi individualizira za 
območje Občine Škofja Loka, celovito preuredi in prenovi obstoječe izvajanje pogrebnih in 
pokopaliških služb, uredi pokopališko dejavnost kot občinska javna služba in skladno s predpisom 
tudi zagotovi izvajanje obvezne občinske gospodarske javne službe, to je 24-urna pogrebna 
služba. 
Osnovno vodilo celotnega besedila odloka je zagotavljanje pietete in varovanje zdravja in 
upoštevanje zdravstvenih in sanitarno higienskih predpisov. 
Sama načela zakona napotujejo na prosto izbiro mesta pokopališča in pa tudi prosto izbiro 
izvajalca pogrebnih storitev. 
Kljub vsemu je besedilo tega odloka sledilo čim manj globalnim spremembam obstoječega stanja, 
vsekakor pa je treba zagotavljati spoštovanje pravnega reda Republike Slovenije, konkretno 
zakona in podzakonskih predpisov. 
Besedilo odloka bi moralo biti poznano širši javnosti. Prvo so se z osnutki in temeljnimi načeli 
odloka seznanili predstavniki krajevnih skupnosti, to je bilo februarja. Potem so bili s predstavniki 
krajevnih skupnosti in z izvajalci javnih služb organizirani sestanki, sestanki za vsako posamezno 
pokopališče, merjenja grobov, pogovori, spremembe besedila. 
Besedilo odloka je bilo objavljeno na spletnih straneh občine julija in avgusta leta 2017, o tem je v 
obrazložitvah tudi poročilo z zakonodajno sledjo. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić je kot predsednica Odbora za gospodarske javne službe Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka povedala, da je odbor zelo temeljito obravnaval ta odlok in to problematiko, ker 
so ocenjevali, da je potrebno dati kar nekaj časa za to, da se pojasnijo stvari, ki so bile do sedaj 
nejasne. 
Država je kriva, ker dolgo ni na tem področju sprejela ustreznega zakona. Ko pa je že sprejela 
zakon, bi morali biti sprejeti še podzakonski akti, ki tudi niso sledili, tako da se je to vleklo. 
Po razpravi na seji odbora so sklenili, da je odlok pripravljen za obravnavo na seji občinskega 
sveta. 
 
Župan je povedal, da je naša občina med prvimi, ki to sprejema. Bistvo pa je tudi, da bo odlok 
sprejet, ker bomo potem tudi lahko podelili koncesijo. 
 
Tomaž Paulus je menil, da bi lahko v ta odlok vnesli tudi pokopališče kot celoto. Tu se pogovarjajo 
o standardiziranih grobnih poljih, o samem pokopališču pa se ne pogovarjajo. Mogoče bi bilo dobro 
do druge obravnave tudi to notri vnesti. 
Tukaj je več pokopališč tudi kar se tiče samega vzdrževanja. Eno je mestno pokopališče, kjer je 
znotraj štirih sten pesek in nagrobniki, v bistvu se ne rabi kaj drugega, kot pobrati smeti. Drugo pa 
je pokopališče v Lipici, ki pa je verjetno čisto nasprotje temu, je pa potrebno kositi travo, 
obrezovati, skrbeti za več stvari. Zdi se mu modro, da se tukaj notri najde tudi neke druge norme. 
 
Župan je odgovoril, da so parkovna parkirišča praviloma dražja, zato je bila to tudi ena od zadev, ki 
jo je bilo potrebno preveriti. 
 
Tomaž Paulus je še dejal, da je potrebno tukaj notri opredeliti besedo upravnik. Imamo sedem 
pokopališč in je imel občutek, da je tudi sedem različnih upravnikov. 
 
Župan je dejal, da potrebujemo veliko samostojnosti, da bodo to lahko na terenu sami urejali. 
 
Tomaž Paulus je vprašal ali bodo na vsako pokopališče dali enega za vzdrževanje ali je mogoče 
smotrno razmišljati, da bo eden prevzel vsa pokopališča. 
 
Martin Trampuš je predlagal, da bi se organizirala javna služba v občini, ki bi opravljala te 
dejavnosti. Če dajo to v koncesijo oz. najeme nekemu zasebniku, je pač jasno, da je najvišji interes 
zasebne družbe ustvarjanje profita, za tistega, ki je pač lastnik. 
Medtem, ko bi se zadeva z javno službo dala rešiti na cenejši način. 
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Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so z 26 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti v 
Občini Škofja Loka. 
 
K 8. točki: PREDLOG ODLOKA O DELNEM POVRAČILU STROŠKOV 
                  ORGANIZATORJEM VOLILNE KAMPANJE – prva obravnava 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za pravne zadeve in nepremično 
premoženje Občinske uprave Občine Škofja Loka Polona Gortnar. 
Veljavni odlok o delnem povračilu stroškov za organiziranje in financiranje volilne kampanje je iz 
leta 1989 in vsebuje še zneske v tolarjih, prav tako pa je delno neusklajen z Zakonom o volilni in 
referendumski kampanji, ki je sedaj veljavni zakon. 
Kot prejšnji odlok, nov odlok določa krog upravičencev, ki je enak kot v sedaj veljavnem odloku, to 
so organizatorji volilne kampanje za občinski svet, katerih kandidatom so pripadli mandati in 
organizatorji volilne kampanje za župana, če je njihov kandidat dosegel vsaj 10% glasov od 
skupnega volivca, ki so glasovali. 
Sprememba je pri zneskih povračil in sicer je predlagano povišanje na najvišjo dovoljeno višino in 
sicer je za občinski svet povišanje za 32% z 0,25€ na 0,33€ za dobljeni glas, za župana pa je 
povišanje za 50% z 0,08€ na 0,12€ za dobljen glas. Ko so zneske iz leta 1998 revalorizirali na 
današnje stanje, presegajo te dovoljene višine in so zato šli na maksimalno višino. 
V primerjavi z izidom leta 2014 bi to pomenilo povišanje stroškov za proračun za 857€. 
Glede izplačila je predvideno enako, kot je v veljavnem odloku, torej na zahtevo organizatorja 
volilne kampanje po potrditvi poročila. 
Kar se tiče rokov za potrditev poročil in način določitve poročil je določeno v zakonu in pravilniku, 
tako da se v odloku samo sklicujejo na veljavne predpise, ki urejajo to področje. 
 
Podžupan Tine Radinja je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da je mandatna komisija gradivo odloka 
obravnavala. Člani niso imeli nobenih pripomb in so predlagali, da občinski svet sprejme gradivo v 
predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 27 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o delnem povračilu stroškov 
organizatorjem volilne kampanje v prvi obravnavi v predloženem besedilu. 
 
K 9. točki: PREDLOG ODLOKA O DOLOČITVI VOLILNIH ENOT ZA VOLITVE V SVETE 
                  KRAJEVNIH SKUPNOSTI NA OBMOČJU OBČINE ŠKOFJA LOKA – prva 
                  obravnava 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za pravne zadeve in nepremično 
premoženje Občinske uprave Občine Škofja Loka Polona Gortnar. 
S spremembami Statuta Občine Škofja Loka konec leta 2015, so bili ukinjeni statuti krajevnih 
skupnosti v katerih so bile določene tudi volilne enote in število članov v volilni enoti, ki so za 
volitve v svete krajevne skupnosti. 
Za izvedbo lokalnih volitev v letošnjem letu je nujno da se sprejme odlok v katerem bo občinski 
svet določil število volilnih enot v posamezni krajevni skupnosti in število kandidatov, ki se voli v tej 
volilni enoti. 
Pri pripravi gradiva so upoštevali predvsem statute, ki so bili razveljavljeni in sklepe krajevnih 
skupnosti v katerih so posredovali sklepe, da si ne želijo sprememb, v nekaterih primerih pa so bile 
predlagane spremembe. 
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Glede na volitve v letu 2014 so v predlaganem odloku v štirih krajevnih skupnostih spremembe in 
sicer v KS Bukovica – Bukovščica se zmanjša število volilnih enot z deset na štiri in temu se 
ustrezno prilagodi tudi število članov, ki se voli v posamezni volilni enoti, potem v KS Stara Loka – 
Podlubnik se je na predlog krajevne skupnosti povečalo število volilnih enot iz pet na sedem in 
temu primerno uredilo število članov, ki se volijo v posamezni volilni enoti, v KS Trata se je 
spremenilo območje v prvi, drugi in tretji volilni enoti, ki obsega Kidričevo cesto, Frankovo in 
Hafnerjevo naselje ter Ljubljansko cesto, tako da je to usklajeno z območjem volišč, še vedno pa 
ostaja vsako posamezno naselje samostojna enota, v KS Kamnitnik pa je samo dodano novo 
naselje Nad Plevno. 
Predlog odloka je bil potem tudi predstavljen predstavnikom krajevnih skupnosti na skupnem 
sestanku 31. januarja. Nekatere krajevne skupnosti so kot odziv posredovale tudi odgovore, da se 
strinjajo s predlaganim odlokom, nobena pa ni posredovala nasprotovala predlogu. 
 
Podžupan Tine Radinja je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da je mandatna komisija gradivo obravnavala in je 
predlagala, da se gradivo sprejme v prvi obravnavi v predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 27 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o določitvi volilnih enot za volitve v svete 
krajevnih skupnosti na območju Občine Škofja Loka v prvi obravnavi v predloženem 
besedilu. 
 
K 10. točki: OSNUTEK ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA GORENJSKE 
                     LEKARNE IN OSNUTEK ODLOKA O USTANOVITVI SVETA 
                     USTANOVITELJIC JAVNEGA ZAVODA GORENJSKE LEKARNE – prva 
                     obravnava 
 
Župan je povedal je, da je 18 ustanoviteljic in da morajo vse odlok sprejeti v enakem besedilu. Če 
je na kakšni občini sprejeto drugače, morajo le-to potrditi še vse ostale občine. 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podal podžupan Tine Radinja, ki v času bolniški 
odsotnosti nadomešča vodjo Oddelka za družbene dejavnosti mag. Hermino Krajnc. 
Povedal je, da sta na mizi dva odloka, ki se dotikata upravljanja javnega zavoda Gorenjske 
lekarne, katerega soustanovitelj je tudi Občina Škofja Loka. 
V letu 2016 je bil sprejet nov Zakon o lekarniški dejavnosti in do konca januarja 2019 imajo občine 
kot soustanoviteljice čas, da uskladijo ustanovitvene akte skladno z Zakonom o lekarniški 
dejavnosti. 
Javni zavod se je lotil tega procesa in je izdelovalec pripravil osnutek odloka. Glavna sprememba 
so prilagoditve ustanovitvenih deležev za nekaj malega gor in dol glede na število občanov. 
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti Občinskega sveta Občine 
Škofja Loka povedala, da je tudi odbor potrdil gradivo in ga predlaga občinskemu svetu v sprejem. 
 
Mag. Jožica Vavpotič Srakar je dejala, da je iz gradiva razbrala, da je potrebno pridobiti še 
soglasje Ministrstva za zdravje. Ne ve, zakaj to še ni pridobljeno oz. kdaj bo. 
Zanimalo jo je kako je z načinom razpolaganja s presežki prihodkov nad odhodki, ker presežki 
računskega sodišča niso presežki, tako da jih ne bi smeli uporabljati za lastne namene. 
Nekje v gradivu je bilo zapisano, da so v svetu ustanoviteljic župani pa jo je zanimalo ali je to kaj v 
nasprotju interesov. 
 
Podžupan Tine Radinja je odgovoril, da bosta soglasji pridobljeni med prvo in drugo obravnavo. 
Tukaj ni nasprotja interesov, ker bodo župani izvajali samo izvrševanje interesov ustanoviteljskih 
pravic in ne upravljavskih. 
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Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 27 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Gorenjske 
lekarne in Odlok o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega zavoda Gorenjske lekarne v prvi 
obravnavi v predloženem besedilu. 
 
K 11. točki: NAČRT RAZVOJA ODPRTEGA ŠIROKOPASOVNEGA OMREŽJA 
                    ELEKTRONSKIH KOMUNIKACIJ GENERACIJE V OBČINI ŠKOFJA LOKA 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za gospodarske javne službe in 
prometno infrastrukturo Občinske uprave Občine Škofja Loka Olivera Malijanska. 
Že leta 2011 je bil pripravljen Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja, takrat je občinski 
svet izglasoval javni interes na podlagi katerega bi se potem občina prijavila na javne razpise za 
pokritje belih lis v širšem urbanem območju Občine Škofja Loka. Razpis je bil dva dni pred 
zaključkom razveljavljen. Vmes se je zakonodaja zelo spremenila, Celo razlage so, da na tak 
način, kot je bilo takrat zamišljeno kandidiranje občine, ni dovoljen in trenutni razpis, ki je odprt na 
strani ministrstva je tak, da se operaterji sami prijavijo na razpis in tudi pridobijo javna sredstva za 
pokritje belih lis. Za to pa mora imeti občina predhodno sprejet načrt razvoja odprtega 
širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij naslednje generacije, kjer dejansko občina 
izkazuje potrebni javni interes kje so področja, kjer bi bilo potrebno še pokriti z internetom, ni pa 
tržnega interesa pri trenutnih operaterjih, da bi to oni počeli. 
Ministrstvo je v tem času objavilo lokacijo belih lis v naši občini. Pri nas je to 115 gospodinjstev, 
tudi v samem načrtu je zabeleženo, katera so to. 
Načrt je podlaga za nadaljnje razpise. To je eden od možnih razpisov, kjer bodo pridobljena javna 
sredstva. Še en interesent, ki pa bo pokril še ostala naselja oz. gospodinjstva, ki mogoče niso tržno 
zanimiva za trenutne operaterje, bi pa pokril projekt RuNe, kot je zapisano v dodatnem pojasnilu, ki 
so ga svetniki prejeli na mize. Oba projekta pa dejansko rabita danes obravnavani načrt. 
Dolgoročno to pomeni, da bodo vsa območja v Občini Škofja Loka ne glede na oddaljenost od 
samega mesta, opremljena z internetom, da lahko tudi podjetja delujejo od doma, že hrana se 
naroča od doma, dejansko da se internet pripelje v vsak objekt. 
 
Župan je dejal, da gre za to, da so mislili leta 2010 ob koncu leta kandidirati na razpis, pa so bili 
prepozni naslednjega najavljenega v mesecu aprilu pa potem ni bilo. Sedaj to poizkušajo urediti in 
bo bo dejansko z internetom pokrita cela občina. 
 
Mag. Robert Strah je kot predsednik Odbora za cestno infrastrukturo in prometno varnost 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da je njihov odbor to obravnaval. Zavzeli so 
stališče, da se pripravi pojasnilo k točki, ki je sedaj na mizah, predvsem glede opisa načrta razvoja 
GOŠA elektronskih komunikacij. 
Dejansko izražajo javni interes da v načrtu razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 
komunikacij izravnavajo možnosti razvoja oz. kvalitetnega bivanja tudi na podeželju. 
Odbor je podprl sam predlog sklepa z dopolnitvijo, ki je bila predložena svetnikom. 
 
Župan je pojasnil, da so v lanskem letu pospešeno asfaltirali ceste na periferiji, letos jih nadaljujejo 
in bo potem celotna občina enakomerno razvita. 
 
Dr. David Jezeršek je dejal, da tega gradiva ni bilo na spletni strani občine. 
 
Metod Di Batista je dejal, da se danes pogovarjajo predvsem o tem, kako bodo zagotovili denarna 
sredstva za razvoj belih lis. On to seveda podpira, kar bodo dobili je dobro. 
Motila ga pa je oblika tega načrta. Tu so dobili ene 60 strani in samo 5 do 6 strani se nanaša na ta 
konkretni problem, vse ostalo so neki splošni podatki, ki so za Občino Škofja Loka, pa za tehnične 
karakteristike in tako naprej. 
Manjka mu pa glavna zadeva, ki naj bi jo imel načrt, to je terminski plan, ki je neka časovnica, 
zadolžitve in še vse ostalo. 
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Župan je odgovoril, da je na področjih, kjer je vključen državni denar, zelo težko opredeliti 
časovnico. 
 
Martin Trampuš je dejal, da je to zadevo prebral z velikim zanimanjem in ga zelo veseli, da bodo 
poskušali vplivati s širokopasovnim internetom na tiste bele lise, ki so tukaj še ostale. 
Veliko se tukaj govori tudi o javno zasebnem partnerstvu in ko on to besedo sliši, dobi roza pikice. 
Ker običajno to pomeni, da bo pač javni del dajal denar, če pa bo ostalo kaj presežka, ga bo pa 
zasebni partner pobral. 
On je tukaj posebej apeliral na občinsko upravo: če se infrastruktura financira z javnim bodisi 
državnim ali občinskim ali katerimkoli denarjem, mora ta infrastruktura biti v javni lasti. 
 
Župan je pojasnil, da bo občina poskrbela za tisti del, kjer bo ona dala sredstva, država bo pa tudi 
morala poskrbeti za svoj denar. 
 
Dr. David Jezeršek je dejal, da je sedaj pogledal na mail in gradivo ni bilo poslano. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so z 22 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Načrt razvoja odprtega širokopasovnega 
omrežja elektronskih komunikacij generacije v Občini Škofja Loka. 
 
K 12. točki: PREDLOG SKLEPA O FINANCIRANJU POLITIČNIH STRANK V OBČINI 
                    ŠKOFJA LOKA ZA LETO 2018 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za pravne zadeve in nepremično 
premoženje Občinske uprave Občine Škofja Loka Polona Gortnar. 
Financiranje političnih strank ureja Zakon o političnih strankah, ki med drugim določa tudi, da se 
politične stranke financirajo iz občinskih proračunov. Pogoj za financiranje je, da je stranka 
kandidirala svoje kandidate na zadnjih lokalnih volitvah in da so le-ti kandidati pridobili vsaj 
polovico števila glasov, ki jih je bilo potrebno za izvolitev oz. naj bi stranka dobila polovico glasov 
kot je potrebna za izvolitev kandidata v občinski svet. 
V naši občini je bilo to na zadnjih lokalnih volitvah potrebnih 134 glasov. Višina sredstev se določi v 
proračunu občine za posamezno leto. Za leto 2018 je predviden enak znesek v proračunu kot v 
lanskem letu, torej bodo tudi stranke pridobile take zneske kot v lanskem letu. Razlika je edino v 
izplačilu, leto je predlagano da se izplačilo izvede v dveh obrokih ne pa mesečno. 
 
Podžupan Tine Radinja je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da so člani mandatne komisije potrdili predlagano 
gradivo in ga predlagajo občinskemu svetu v sprejem. 
 
Dr. Mateja Podlogar je predlagala, da se prouči možnost za financiranje list iz občinskega 
proračuna, predvsem iz razloga, da so pač vsi svetniki in da vsi delujejo na nek način in iz vidika 
enakopravnosti. 
 
Župan se je zahvalil za dobro pobudo: žal je ni mogoče uresničiti, ker ni zakonske podlage. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so z 18 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o financiranju političnih strank v Občini 
Škofja Loka za leto 2018 v predloženem besedilu. 
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K 13. točki: POROČILO O IZVAJANJU OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI V 
                    OBČINI ŠKOFJA LOKA V LETU 2017: 
 

a) Poročilo o varnosti na območju Občine Škofja Loka v letu 2017 
b) Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Škofja Loka v letu 

2017 
c) Poročilo o delu redarstva v Občini Škofja Loka v letu 2017 

 
Župan je dejal, da je bila varnost v lanskem letu kar dobra in da je zelo zadovoljen. Bila pa je ena 
smrtna žrtev, ki pa je bila naključna oz. je bil splet nesrečnih okoliščin. 
 

a) Poročilo o varnosti na območju Občine Škofja Loka v letu 2017 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podal komandir Policijske postaje Škofja Loka Sašo 
Eniko. 
 

a) Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Škofja Loka v letu 
2017 

 
Kratko poročilo k predlogu gradiva je podal predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Škofja Loka in podžupan mag. Robert Strah. 
 

a) Poročilo o delu redarstva v Občini Škofja Loka v letu 2017 
 
Kratko poročilo k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za okolje, prostor in občinsko redarstvo 
Občinske uprave Občine Škofja Loka Tatjana Bernik. 
 
Podžupan mag. Robert Strah je kot predsednik Odbora za cestno infrastrukturo in prometno 
varnost Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da je odbor poslušal tudi vsa tri poročila in 
se z njimi seznanil. 
 
Aleš Habjan je kot predsednik Odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in prenovo Občinskega 
sveta Občine Škofja Loka povedal, da se je tudi njihov odbor seznanil z vsemi tremi poročili. 
 
Metod Di Batista je dejal, da je zelo zaskrbljujoče v vladavini prava. Obstaja kar 200 primerov, kjer 
se ne da ugotoviti, kdo je vozil v avtomobilu, ki je naredil prekršek. Gre za lastnike vozil, ki so rekli, 
da niso vozili, vendar pa niso povedali, kdo je to vozilo vozil. To je čudna zadeva. To je kritika 
sistema, ki to dopušča. 
Glede parkirišča pred upravno enoto: opazil je, da se ob nedeljah in sobotah to parkirišče na veliko 
uporablja. Tu bo potrebno nadzor poostriti. Vendar pa če tudi to ne bo zaleglo, bi bilo za razmisliti 
da bi pojačali signalizacijo, ki dopušča možnost, da nekdo to spregleda. 
Skrajna možnost pa so količki. Razmisliti je potrebno o tem, če se bo to še naprej pojavljalo. 
 
Dr. Mateja Podlogar je omenila graf mirujočega prometa za Nunski vrt in jo je zanimalo, katero 
področje je to ali je to samo Nunski vrt in parkirišče? Predlagala je, da se to spremeni in da se 
zajamejo tudi hrasti, kjer redno parkirajo avtomobili. 
Pločnik, ki poteka ob LTH Castings – tu se je začelo zelo čudno parkirati kar na pločniku. Če se to 
lahko spremeni in se tam tudi nadzoruje. 
 
Tatjana Bernik je pojasnila da se to že izvaja. 
 
Martin Trampuš je dejal, da v kolikor mu je znano, imajo vse policijske postaje po Sloveniji 
kadrovski problem in so kadrovsko podhranjeni. Zanimalo ga je kako je v Škofji Loki. Kakšno je 
razmerje med mehkimi in trdimi drogami? 
 
Komandir Sašo Eniko je povedal, da policistov tudi na naši postaji manjka, Trenutno je zasedenost 
77%, manjka jim 9 ljudi do polne zasedenosti. 
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Prekrški po drogah: največ je še vedno zaznati prepovedane droge konoplje. Manjši delež pa je 
bilo tudi zaseženo trde droge. Ta droga je lažje dostopna in jo je lažje preprodajati med najstniki. 
 
Viktor Zadnik je dejal, da je Škofja Loka in okolica znana po velikem številu kolesarjev. Ravno tako 
je znana po tem, da polovica teh krši vse predpise. Dokaj so urejene te kolesarske steze. Pri stari 
Plevni pa se kolesarji vozijo po cestišču. 
Ko imajo te svoje priprave, bi morali imeti spremljevalno vozilo. Tako pa vozijo v koloni dvajsetih in 
lahko vozijo tudi vštric. To že takoj pomeni določeno nevarnost za kolesarje in pa tudi določena 
nevarnost je za voznike, ker se nikoli ne ve, kaj se bo lahko zgodilo. 
Vožnja z gorskimi kolesi: on posluša od lastnikov zemljišč, ki so višje ležeča, da bodo začeli 
postavljati zapornice na svoja zemljišča, ker postajajo ti kolesarji vedno bolj agresivni. 
Zanima ga zakaj ta problematika ni posebej omenjena v tem poročilu in kaj se misli s tem v zvezi 
narediti v okviru policije in oddelka za promet? 
 
Župan je odgovoril, da so pri nas kolesarske steze zelo nevarne in ne samo neustrezne, zlasti 
okrog Plevne. Tu je v letošnjem letu predvidena nivojska ureditev, da bo lahko tudi pešec normalno 
sestopal s pločnika na cestišče. Tudi proračunska sredstva so temu namenjena in tudi urejanje 
kolesarskih poti. 
 
Dr. David Jezeršek je dejal, da je bilo prej omenjeno, da ima občina novo vozilo za redarje in ga je 
zanimalo ali ima to vozilo tudi radar? 
 
Tatjana Bernik je pojasnila, da to novo vozilo nima radarja, da je izključno namenjeno opravljanju 
nalog redarske službe. Za meritev hitrosti pa se vsakokrat najame radar. 
 
Prisotnih je bilo 26 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 26 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka se je seznanil s poročilom o izvajanju občinskega 
programa varnosti v Občini Škofja Loka v letu 2017. 
 
K 14. točki: PROGRAM VARSTVA OKOLJA ZA ZRAK ZA OBDOBJE 2014 – 2019 – 
                    poročilo o izvajanju 
 
Kratko poročilo k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za okolje, prostor in občinsko redarstvo 
Občinske uprave Občine Škofja Loka Tatjana Bernik. 
 
Kratko poročilo o masnem in koncentracijskem onesnaževanju okolja v Občini Škofja Loka je 
podala Alenka Markun z Okoljskega svetovanja. 
 
Aleš Habjan je kot predsednik Odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in prenovo Občinskega 
sveta Občine Škofja Loka povedal, da so člani odbora sprejeli sklep, da so se seznanili s 
poročilom. 
 
Dr. David Jezeršek je dejal, da je vesel, da se zmanjšujejo emisije. HF pa ostaja isti in to ni v redu. 
Mogoče bi bilo dobro vprašati ali imajo namen to kaj znižati. Naj se prouči možnost, kako bi se 
očistil zrak teh 700 kg HF-ov. 
Dušik je v dveh letih zmanjšan za polovico. Ampak je to še vedno ekvivalent vseh diezelskih 
avtomobilov v Škofji Loki. To ni malo. Potrebno bo še veliko za narediti. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić je tudi opozorila, da je problem koncentracij HF že bil izpostavljen v enem 
od poročil Knauf Insulation d.o.o., Škofja Loka, katerega so obravnavali na tem občinskem svetu. 
Takrat jim je bilo očitno zavajajoče pojasnjeno, da ne gre za zdravju škodljiv fluorovodik. 
Opozorila je tudi na to, da v poročilu ni dobro poudarjati, da je evidentno povečanje vpliva 
odpadnih voda iz industrije, kjer je centralna čistilna naprava financiranja z nepovratnimi sredstvi 
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kohezijskega sklada kot komunalna čistilna naprava, kjer ne sme biti več kot 20% industrijskih 
odpadnih voda. 
 
Metod Di Batista je dejal, da je bila že na seji odbora dovolj velika razprava o tem, da je potrebno 
tiste, ki ne oddajajo poročil, pa bi jih morali, zakonsko prijaviti. 
Dal je občini pobudo, da se to dejansko izvaja, ker ni sprejemljivo, da ne dajejo poročil. 
 
Župan je obljubil, da bodo dali takoj poziv tistim, ki jih še niso dostavili, da poročilo takoj pošljejo. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da je to zelo narobe, ker leta 2018 govorijo o zadevi iz leta 2016. 
Pohvalno je, da se onesnaževanje zmanjšuje. Še vedno pa je to onesnaževanje in prebivalcem 
služi na dolgi rok. Glavna škoda je že bila narejena. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić je povedala, da je ena tistih, ki zagovarja, da mora industrija svoje vode 
očistiti in potem kot take očiščene speljati v komunalno čistilno napravo. To pa morajo delati iz 
večih razlogov. Iz nivoja občine predvsem zato, ker so dobili sredstva od Evrope za komunalno 
čistilno napravo, v katero lahko prihaja samo 20% iz industrije. Njeno opozorilo je, da je potrebno 
skrbeti, da industrija očisti svoje odplake kolikor se le da in potem kot komunalno vodo pelje 
naprej. 
 
Prisotnih je bilo 26 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 26 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka se je seznanil s poročilom o izvajanju Programa varstva 
okolja za zrak v letu 2016. 
 
K 15. točki: POROČILO O IZVAJANJU LOKALNEGA ENERGETSKEGA KONCEPTA V 
                    LETU 2017 
 
Kratko poročilo k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za okolje, prostor in občinsko redarstvo 
Občinske uprave Občine Škofja Loka Tatjana Bernik. 
 
Kratko poročilo pa je v nadaljevanju podal še mag. Bogomil Kandus kot predstavnik podjetja 
Enekom d.o.o., ki za Občino Škofja Loka opravlja naloge energetskega knjigovodstva. 
 
Aleš Habjan je kot predsednik Odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in prenovo Občinskega 
sveta Občine Škofja Loka povedal, da so se člani odbora seznanili s poročilom in sprejeli še dva 
dodatna sklepa: 

1. Lokalni energetski koncept, ki je trenutno v pripravi, naj obravnava tudi območja pomembne 
rabe energije na primer pri novih investicijah že od načrtovanja dalje v okviru sistema 
upravljanja z energijo. 

2. Izdela se analiza vzrokov za povečanje rabe električne energije za javno razsvetljavo v letu 
2017 in pripravi se predlog ukrepov. 

 
Martin Trampuš je vprašal če se razmišlja o tem, da bi se javna razsvetljava prižigala po potrebi. 
On se je prvič seznanil s tem, ko je bil tri leta nazaj v Romuniji na dopustu: ko so šli mimo luči in 
prišli na 50 m se je luč prižgala in ko so šli naprej, se je luč ugasnila. Zanj je bilo to nekaj 
izjemnega in je bil vesel, da se to sploh da. 
Ne ve koliko se kakšna sijalka uporablja, ve pa da se večinoma dela z led sijalkami, ki naj bi imele 
najboljši izkoristek in so tudi bistveno bolj učinkovite. 
 
Tomaž Paulus je dejal, da se mu zdi to poročilo daleč najslabše poročilo. Leta 2012 so sprejeli 
Lokalni energetski koncept. V njem je 42 ukrepov in vsak ukrep je merljiv in je terminsko definiran. 
Če enkrat narediš en koncept in se ga nameravaš držati, ga je potrebno tudi vrednotiti. 
Tukaj je napisano kaj se je naredilo ampak še zdaleč ne, kar se je vse naredilo. Tukaj je napisano: 

1. Učinkovita raba energije,  
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2. Oskrba z energijo in 
3. Izraba obnovljivih virov energije. 

 
On bo glasoval proti, ker ni seznanjen s tem, kar se je dejansko naredilo. Pričakoval je 
ovrednotenje. 
 
Rolando Krajnik se je pridružil kolegu Paulusu. Zanimalo ga je, zakaj se več ne uvaja toplotnih 
črpalk za ogrevanje, ker so prihranki zelo veliki? 
 
Mag. Kandus je dejal, da Eko sklad vzpodbuja z nepovratnimi subvencijami izgradnjo toplotnih 
črpalk. 
 
Dr. David Jezeršek je vprašal, če se kaj razmišlja o inštalaciji rekorporatorjev za prezračevanje ko 
gre za energetsko prenovo starih stavb? 
 
Mag. Kandus je pojasnil, da ni bilo narejene nobene takšne sanacije, da bi imeli tako 
prezračevanje. 
 
Tomaž Paulus je imel pred seboj načrt razsvetljave Občine Škofja Loka, podpisan je g. Ješe, julij 
2016. Na 12. strani piše da se od maja 2013 zaključi menjava teh svetilk do 31. decembra 2016. V 
pol leta bo skupno potrebno nadomestiti še 1349 svetilk. Zanimal ga je ta dokument ali ta v novem 
Lokalnem energetskem konceptu notri? 
 
Župan je dejal, da bo to dano med svetniško vprašanje. 
 
Prisotnih je bilo 26 svetnikov. 
 
Svetniki so z 24 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejeli naslednji 
SKLEP: 

1. Lokalni energetski koncept, ki je trenutno v pripravi, naj obravnava tudi območja 
pomembne rabe energije na primer pri novih investicijah že od načrtovanja dalje v 
okviru sistema upravljanja z energijo. 

2. Izdela se analiza vzrokov za povečanje rabe električne energije za javno razsvetljavo 
v letu 2017 in pripravi se predlog ukrepov. 

3. Občinski svet Občine Škofja Loka se je seznanil s poročilom o izvajanju Lokalnega 
energetskega koncepta za Občino Škofja Loka za leto 2017. 

 
K 16. točki: ODGOVORI NA SVETNIŠKA VPRAŠANJA 
 
Dr. Mateja PODLOGAR (KEL): 

1. Odgovor na strani 3 (vprašanje 2, stran 2): Odgovor dejansko ni odgovor na moje vprašanje 
tako, da razumem, da odgovor tako glede table za oznako 'začetka' naselja kot 
usmerjevalne table za Vincarje pri kapucinski cerkvi (tako kot je za Novi svet) še dobim, ko 
bo to obravnavala krajevna skupnost Škofja Loka – Mesto. V enem izmed odgovorov ste 
zapisali, da bodo te stvari urejene v sklopu poenotenja vseh tabel. Menim, da to ni 
smiselno, ker ne govorimo o tablah za označitev neke znamenitosti ali pa ulice ampak 
naselja in se točno ve kakšna mora biti tabla za označitev naselja in kakšna mora biti 
rumena usmerjevalna tabla. 

2. Odgovor na strani 3, točka 3: postajališče pri Mercatorju (stari Dvor) in nasproti njega. Tudi 
tu se nismo razumeli. Pobuda se glasi: postavi se montažna nadstrešnica - streha nad 
obstoječim postajališčem ob Mercatorju. Ko pa bo narejeno oz. preurejeno to križišče in 
postaja na drugem mestu, pa naj se ta streha prestavi na to novo mesto. 

3. Odgovor na strani 3, točka 4: Vprašanja za Gasilsko poveljstvo Občine Škofja Loka. Po 
moji intervenciji na prejšnji seji so gasilci vendarle prejeli vsa moja vprašanja. Kot sem vas 
že na zadnji OS seznanila, je bilo s strani občine najprej poslano samo eno od 19ih. 
Odgovori so bili s strani gasilcev posredovani na občino že v ponedeljek. Žal pa se občina 
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zopet ni odzvala in preposlala teh odgovorov nam svetnikom. Pojasnite mi prosim zakaj 
tega odgovora svetniki nismo dobili vsaj prek e-pošte tako kot ostalo dopolnitev gradiv. 

4. Sprašujem tudi kdo je odgovoren za to, da je bilo ostalih 18 vprašanj naprej poslanih šele 
po mojem ponovnem urgiranju na naslednji seji ter kako boste to popravili, da se v bodoče 
to ne bo več zgodilo? Kolegom svetnikom pa predlagam, da si odgovore do naslednje seje 
dobro preberejo in premislijo, ter podprejo mojo pobudo, da se podpre/izglasuje predlagan 
sklep o premestitvi Ekologije na ustrezno lokacijo. 

5. Odgovor na strani 8, točka 1: Pod to točko sem podala več vprašanj. Na eno nisem dobila 
odgovora in sicer to je:  Kako, prek katerih aktivnosti boste bdeli nad tem? Nad čim si 
preberite v prvem odstavku tega vprašanja – da ne bom dolgovezila. Prosim, da se 
odgovori tudi na to vprašanje. 

6. Odgovor na strani 9, vprašanje 5: Ekologija in vprašanja s strani svetnikov: Hvala za 
odgovore. V odgovoru pa ni pojasnila, kako je z vprašanji, ki smo jih nekateri svetniki 
postavljali vezano na Ekologijo na septembrski seji leta 2016 (08.09.2016 npr. Davor 
Tavčar, Blažičeva, …)) 

7. Odgovora na pobudo točka 6, stran 9 ni. Prosim za odgovor. 
8. Str. 9, vprašanje 7 in 8: Obe vprašanji se nanašata na biti ali ne biti stranka v postopku pri 

izdaji gradbenih dovoljenj. Z vprašanjem 8 – primer Filca sem zadovoljna. Zapisali ste, da 
se bo Občina Škofja loka vključila v ta postopek, ko se bo le ta pričel in uveljavljala javni 
interes v tem postopku. Želela pa bi dopolnitev odgovora na vprašanje  - primer Ekologije. 
Tam pa je občina in tudi vi župan zatrjevala, da občina ne more biti stranka v postopku in to 
ne glede na zakon ZGO-1 (Zakon o gradnji objektov). Prosila bi vas za pojasnilo zakaj ste 
to trdili in se občina ni neposredno vključila v ta postopek in kako boste sedaj to popravili 
saj vemo, da je neprimerno, da se taka dejavnost opravlja na tej lokaciji in v takih stavbah. 

9. Str. 10: vključitev v postopek: FILC, Da, zagovarjala javni interes. Enako bi moralo biti pri 
Ekologiji, prejšnja točka! 
Str.10, vprašanje 9: prostori Viator vektorja: V podjetju Schenker so se zmotili pri mojem 
priimku, ampak to sedaj ni pomembno. Prosila bi za dopolnitev odgovora. Iz 
odgovora/dopisa namreč izhaja, da očitno imajo neko proizvodnjo in storitveno dejavnost 
saj pišejo, da so nosilci standarda ISO 14001:2004, ki zagotavlja pripravo ter redno 
preverjanje ukrepov, predvidenih tako v okviru navodil za ukrepanje v primeru ekološke 
nesreče ali požara kot tudi v načrtu ukrepanja v izrednih razmerah, katerega del je tudi 
način obveščanja. Prosim za pojasnilo kakšno vrsto storitvene in proizvodnje dejavnosti 
vršijo na tej lokaciji. V sklopu tega kakšne ukrepe in navodila za okoljske vidike proizvodnje 
in storitvene dejavnosti imajo. Če ni nič od tega, potem najbrž teh navodil niti pripravljenih 
ukrepov za primer ekološke nesreče, sploh ne bi imeli. Hkrati bi prosila za opis/seznam 
vrste/tipa izdelkov, ki se na nek način nahajajo/pretakajo prek omenjenega skladišča. 

10. Str. 10, vprašanje 10: Dopolnitev vprašanja - Je razpis WI FI že objavljen oz. kdaj bo – 
najbrž ste to izvedeli na omenjenem informativnem dnevu, 16.2.2018? 

 
Rolando KRAJNIK (KEL) je na strani 7 imel vprašanje pri odgovoru št. 7: Gre za oviro na 
območju kjer je dovoljeno samo 30 km na uro. Tam ni nikoli nobeden meril so se pa tam naselili 
novi ljudje in je spodaj sedaj tudi bife in tam zelo hitro vozijo ker je tam ravna cesta. Glede na to, 
da je tukaj ta ovira je ogorčen, ker je v odgovoru zapisano, da gre tukaj za cesto lokalnega 
značaja. Se pravi če se tukaj povozi otroka, bo pisalo da je bil otrok pač povožen, ker je cesta tukaj 
lokalnega značaja. Reteče in Gorenja vas sta najbolj razširjeno glede rojstva otrok v zadnjih letih in 
prihajajo nove družine z majhnimi otroki. 
 
Župan je pojasnil, da mora krajevna skupnosti dati v plan in bo narejeno. Če je to nujno potrebno, 
se bo to pač naredilo najprej. 
 
Metod DI BATISTA (SLS) je dejal, da se ne strinja z odgovorom na strani 3 in 4 na njegovo drugo 
vprašanje. Bo pa postavil drugo vprašanje. 
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K 17. točki. POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
Martin TRAMPUŠ (IDS) je vprašal če se razmišlja o tem, da bi se javna razsvetljava prižigala po 
potrebi. On se je prvič seznanil s tem, ko je bil tri leta nazaj v Romuniji na dopustu: ko so šli mimo 
luči in prišli na 50 m se je luč prižgala in ko so šli naprej, se je luč ugasnila. Zanj je bilo to nekaj 
izjemnega in je bil vesel, da se to sploh da. 
Ne ve koliko se kakšna sijalka uporablja, ve pa da se večinoma dela z led svetilkami, ki naj bi imele 
najboljši izkoristek in so tudi bistveno bolj učinkovite. 
 
Tomaž PAULUS (SLS) je imel pred seboj načrt razsvetljave Občine Škofja Loka, podpisan je g. 
Ješe, julij 2016. Na 12. strani piše da se od maja 2013 zaključi menjava teh svetilk do 31. 
decembra 2016. V pol leta bo skupno potrebno nadomestiti še 1349 svetilk. Zanimal ga je ta 
dokument ali ta v novem Lokalnem energetskem konceptu notri? 
 
Mag. Melita REBIČ (PL) je dala pobudo, da se preverijo parkirni avtomati, ker je slišala pritožbe 
občanov da je na nekem parkirišču zastonj pol ure in še doplačaš za eno uro pa ne da uro in pol 
ampak da samo eno uro. Na primer pri upravni enoti in na Štemarjih. 
 
Maja CANKAR (SDS)  je dejala, da v Slovenski demokratski stranki predlagajo, da se za naselje 
Log v Poljanski dolini vzpostavi nova prometna ureditev. Gre za naselje skozi katerega poteka oz. 
velja pravilo vožnje 50 km na uro in predlagajo, da se ta rumena tabla obrobi z črno. 
 
Župan je vprašal ali je to naselje Log ali Na Logu? 
 
Maja Cankar je dejala, da je to Na Logu. Tu je urejen prehod za pešce, ki je izpostavljen visoki 
hitrosti vozil. Z zadevo mora soglašati občina, ker je to državna cesta. 
 
Mag. Mirjam JAN-BLAŽIĆ (SD): 

1. Ker so Socialni demokrati zagovorniki ohranitve javnega zdravstva, je že na eni od 
sej občinskega sveta bila z njene strani podana pobuda na župana, da se Občini 
Škofja Loka vrne nekaj javnega zdravstva. Koncesije, ki so bile podeljene v 
preteklosti v takem obsegu so nesprejemljive, saj denimo v zobozdravstvu nimamo 
več niti ene ordinacije javnega zdravstva. Na županovi komisiji, kjer je lansko leto 
sodelovala pri pripravi strategije zdravstva na škofjeloškem, je že na to opozorila in 
poudarila, da koncesije niso javno zdravstvo. Pričakovano je s tako izjavo uzurpirala 
doktorski lobi in tudi župan je na to zelo burno reagiral in ob tem izjavil, da gre za 
politiko, ki jo mora oblikovati v občini občinski svet. Ker so v zadnji številki Loških 
novic zasledili izjavo župana, da do konca letošnjega leta načrtuje odprtje 5 
dodatnih ordinacij, je ponovila ponovno pobudo, da se zagotovijo pogoji, da se 
nekaj javnega zdravstva vrne v Škofjo Loko. Naj župan ne poskuša ob tem z 
razlagami in zavajajočimi izjavami direktorja Gorenjskega zdravstva,  Veternika, da 
za ordinacije javnega zdravstva ni možno dobiti zdravnikov. 

2. Danes je, kot občinska svetnica prejela po e-mailu dopis LTH Castings (domnevam, 
da tudi ostali občinski svetniki, ker je to razvidno iz naslova  dopisa), kjer svetnike 
obveščajo o pobudi, ki jo pripravljajo za spremembo OPPN Vincarje. Glede na to, 
da gre za eno od največje in zelo uspešno podjetje,  ne samo v občini ampak tudi 
širše, je dala pobudo, da  se občina kar se da aktivno vključi v pripravo in čim 
hitrejši sprejem sprememb tega OPPN. 

 
Gregor HOSTNIK (SDS) je predlagal za večjo varnost na prehodih za pešce, da se dodatno 
zavarujeta oba prehoda za pešce na območju Plevne. Cesta je tam precej široka, prometa pa je 
tudi zelo veliko. 
V naselju Dorfarje je na ovinku prehod za pešce in je zelo oteženo in je predvsem prosil, če se tam 
uredi kakšna klančina za otroške vozičke in kolesa. Da se lažje pride čez cesto. 
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Aleš HABJAN (SDS) je dejal, da je že bila dana pobuda za Obrtno cono na Bukovšekm polju. 
Zanimalo ga je kaj se na občini dogaja s to pobudo oz. v kakšni fazi je ta pobuda? Ali je ta pobuda 
vključena v nov prostorski načrt? 
 
Župan je odgovoril, da je to vključeno med predloge OPN-ja. 
 
Mag. Jožica Vavpotič Srakar (SMC): 

1. Nekaj mest v Sloveniji je za starejšo populacijo in invalide organiziralo brezplačen prevoz 

do zdravstvenega doma in upravne enote (občine). Klicni center in stroške pokrijejo občine, 

prevoz pa poteka preko mreže prostovoljcev (in društev upokojencev ipd). Ker imamo tudi v 

naši občini naselja, ki so oddaljena od prometnih povezav ali pa starejšim ljudem 

zdravstveno stanje ne omogoča koriščenja javnega prevoza, bi bila podobna rešitev zelo 

koristna tudi za naše starejše občane in invalide. 

2. Na podlagi nekaterih podatkov je razvidno, da v našem okolju narašča nasilje med 

mladostniki in tudi kriminal. Ker je boljša preventiva kot kurativa, me zanima, ali se na 

občini kaj razmišlja o dodatnih sredstvih za centre za mlade, tako tistih pri CSD kot drugih 

(Blok). Ali pa da bi vzpostavili morebitne nove dodatne centre. Centri so sicer zapolnjeni. 

Prav tako bi bilo potrebno dvigniti starostno mejo, do katere sprejemajo te mlade (recimo 

mladi s posebnimi potrebami) in ponuditi dodatne dejavnosti, potrebujejo več pozornosti. 

Vsekakor je bolje, da se v preventivo doda nekaj več sredstev, kot pa da se mladi znajdejo 

potem na drugi strani zakona. 

3. Svetilka na Spodnjem trgu pri prehodu je oblikovno neprimerna za stari del mesta. Ali 

obstajajo kakšne smernice ali kaj podobnega kaj se lahko postavlja? 

4. CSS invalidsko podjetje je v zelo slabem finančnem stanju. Zanima me, če je občina, ki je 

sicer precej manjšinski delničar opozorila oziroma predlagala državi dokapitalizacijo. 

Čeprav podjetje ne zaposluje veliko ljudi, pa je struktura ljudi (socialne skupine, ljudje s 

posebnimi potrebami, invalidi) takšna, da bodo težko našli drugo delo. Predlagam, da se 

občina aktivneje vključi v reševanje podjetja. 

 
Metod DI BATISTA (SLS): 

1. V zvezi s poročilom o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in Preglednico 
realizacije sklepov Tehnične komisije SPVCP Občine Škofja Loka (2011 –č 2015), seja 10, 
sklep 4 v zvezi z ureditvijo varne kolesarske steze na Kidričevi cesti je v opombah 
navedeno, da je bil 15. junija 2017 ogled z DRI in da je v pripravi PN (domnevam, da je to 
projektna naloga) za elaborat ureditve klančine. Glede na dolgo pripravo samo projektne 
naloge, ki je osnova za izdelavo elaborata in ki se očitno še ne izdeluje, je vprašal, kdaj bo 
zadeva izvedena, sploh ker je to očitno element prometne varnosti? 

2. V istem poročilu je navedeno, da je bilo na 12. seji sprejet sklep št. 3, ki se nanaša na 
izgradnjo manjkajočih pločnikov ob regionalni cesti v Retečah. V opombi je navedeno, da je 
bila pobuda posredovana na DRSI julija 2017. Ker gre tudi tu za element prometne 
varnosti, je vprašal zakaj tako moramo tako dolgo čakati na odgovor in kdaj predvideno bo, 
s tem ukrepom, izboljšana prometna varnost na tej zelo prometni cesti? 

3. V Poročilu o izvajanju Programa varstva okolja za zrak za obdobje 2014 – 2019 je 
navedeno da bi morala Občina Škofja Loka za nekatere cestne odseke in zakonodajo 
morala imeti strateške karte hrupa. V zvezi s tem je vprašal, zakaj teh kart občina nima in 
kdaj bo izpolnila svojo zakonsko obveznost? 

4. V zvezi z odgovorom na njegovo drugo svetniško vprašanje na prejšnji seji, ki se nanaša na 
Celostno prometno strategijo je vprašal ali občinski svet ne bo seznanjen z vsakoletnim 
spremljanjem izvajanja ukrepov? 

 
Tomaž PAULUS (SLS) je dejal, da ko so sprejemali strategijo o razvoju zdravstva na 
škofjeloškem, so se pogovarjali da imajo v občini tudi možnost aktivnega pridobivanja zdravnikov, 
več metod kot na primer vzpodbuda z zdravniškim stanovanjem ali kaj podobnega. Menil je, da je 
logoped ena taka zadeva, ki je res potrebna v občini, dodatni logoped in se mu je zdelo da bi to 
osebo lahko iskali tudi na tak način, se pravi s pristopom občine. 
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Župan je dejal, da kar zadeva stanovanje, so ga dali v upravljanje zdravstvenemu domu, ker je za 
njihovo osebje in bodo sedaj tam z njim razpolagali. Pobuda je na mestu in jo bosta z novim 
direktorjem proučila. 
Tomaž Paulus je dejal da so pljunili v skledo, ko se je ogradil Dolenčev vrt. Naredili niso nič, ker 
otroci še vedno hodijo čez cesto. Ograja je strgana. Pametno bi bilo da bi se to parkirišče vseeno 
aktiviralo. 
 
Župan je dejal, da je to parkirišče zasebno. Svetniki so zahtevali da se ukrepa in je občina na tak 
način ukrepala. 
 
Tomaž Paulus je dejal, da glede na to, da se dobijo vsi župani in da se stvari glede Osnovne šole 
Jela Janežiča odvijajo pozitivno, je apeliral, da naj ne pozabijo na 1. september 2019, ki bi bilo 
dobro da bi bila šola že vseljiva. 
 
Župan je pojasnil, da je prišlo do hude nerodnosti. Izvajalec, ki je pripravljal ta program jih je zelo 
narobe razumel v Medvodah in bo potrebno najti novega. Tako da šola trenutno nima izvajalca, ki 
bi to delal. 
 
Tomaž Paulus je dejal, da je bil na odlagališču v Dragi in se je spomnil za Saubermacherja: ali je 
tam prisoten? 
 
Dr. Mateja PODLOGAR (KEL): 

1. Tabla turističnega društva – Kdaj bo nova tabla turističnega društva zamenjana z novo, ki 
bo skladna s priporočili/pravili, ki jih je postavila občina sama? Pričakovala bi, da že do 
otvoritve novih prostorov ta petek!? Če morda kdo ne ve o čem govorim, si preberite zelo 
nazoren članek v Marčevskem utripu na strani 8. 

2. Še eno vprašanje vezano na Turistično društvo: Kot je razvidno iz vabila na otvoritev novih 
prostorov turističnega društva je le to združilo moči s Pasijonsko sobo in se mi zdi da sedaj 
ne bi smel biti problem, da je prostor za turiste oz. obiskovalce odprt daljši čas. Trenutno je 
odpiralen čas: ponedeljek-sreda 9.30-15.00, četrtek, petek 9.30-17.00, sobota 9.30-12.30 
času, nedelja zaprto. Tako zjutraj se pozno odpre, popoldne pa praktično sploh ni odprto. 
Dajem pobudo, da je turistično društvo odprto dlje časa, od 9ih do 19ih in poleti do 20ih ali 
21ih – nekako tako kot ostale trgovine v mestu, poleti pa celo nekoliko dlje – ko je dolg dan. 
Hkrati, dajem pobudo, da so vsi uslužbenci, ki so v stiku z obiskovalci angleško dobro 
govoreči in poznajo izdelke in publikacije, ki jih društvo ponuja vključno z zgodovino mesta. 

3. Pobuda – industrijska cona Trata: Dajem pobudo, da se v skladu s Strateškim delom OPN 
Občine Škofja Loka, Izhodišča in cilji prostorskega razvoja občine, glede na vsebino 6. 
člena, še pred širitvijo IOC Trata preveri okoljska obremenitev obstoječe industrije v 
območju IOC Trata, in tudi vpliv obstoječe in potencialno razširjene IOC Trata na sosednja 
naselja: Godešič, Reteče, Trata, Hafnerjevo in Frankovo naselje ter vzhodni del KS Sveti 
Duh. Obremenitev naj se izvede z meritvami onesnaženosti zraka, hrupa, svetlobne 
onesnaženosti, vpliv na podtalnico in vpliv na vodna zajetja. Prav tako naj se natančno 
definira, katere dejavnosti industrije se lahko opravlja v območju IOC Trata. 

4. Dodatno vprašanje: Ob županovi izjavi med sejo, da imamo Svet za staro mestno jedro, me 
zanima za kakšen svet gre in čemu je namenjen? 

5. Pobuda: dajem pobudo, da se namestijo koši za pasje iztrebke na relaciji Centrala v 
Podlubniku do Veštrskega mlina (gozdna pot ob vodi) in tudi po drugi strani  čez gozd nazaj 
do Sipce (tam je koš že in dobro funkcionira). Enako predlagam, da se namesti kakšen koš 
pri križišču poti/cest tam, kjer je Grabenar. 

 
Rolando KRAJNIK (KEL) je dejal, da on z druge strani gleda stvari na Dolenčevem vrtu. Videl je 
kako je ograja nastajala in celo en teden služila svojemu namenu. 

1. Prosil je občinsko oblast, da pozove tega lastnika, da odstrani ograjo, ker je neugledna. 
2. Zanimalo ga je kako je sedaj s temi novicami v Loških novicah. Opazil je, da ni več nobenih 

prispevkov svetnikov. Ali to sedaj ni več? Če ni več kaj je potem namesto tega? 
3. Ograja pri železniški postaji v Retečah: to je že večkrat povedal, pa ni nobene rešitve. Ali 

mora res tam kakšen pasti s kolesom in se napičiti? Tam so zunaj nevarni švelerji. 
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4. Dejstvo je, da industrijske odplake bolj onesnažujejo odpadne vode od odpadnih vod občanov. 
Posledično industrija bolje obremenjuje čistilno napravo na Suhi in povzroča večje stroške. Zato 
dajem pobudo, da se industriji poveča cena odvajanja odpadne vode. Druga opcija pa je, da se 
poveča cena le tistim, ki v kanalizacijo spuščajo odpadno vodo, ki vsebuje težke kovine, 
ostanke strupenih spojin in podobno. 

5. Podjetje Ekologija kljub temu, da ni povečalo predelave nevarnih odpadkov ostaja potencialna 
ekološka katastrofa. Še vedno delujejo v neprimernih prostorih, nima ustreznega požarnega 
bazena, so v neposredni bližini industrijskega kompleksa in stanovanjskih hiš itd. Zato bi se 
morala občina na vse pretege truditi, da Ekologija v takem pogojih preneha z obratovanjem, saj 
predstavlja zelo veliko nevarnost za celo občino. Izgovori, da občina ne more nič narediti so 
seveda neresnični. Že iz Zakona o lokalni samoupravi izhaja, da mora občina skrbeti za okolje. 
Prav tako pa npr. primer iz Vrhnike, kjer občina zelo dejavno nasprotuje obratovanju Kemisa 
(https://www.dnevnik.si/1042815128/lokalno/osrednja-slovenija/kemis-vrhniska-obcina-tozi-
ministrstvo-za-okolje-in-prostor) kaže kako bi morala postopati tudi naša občina. Občina bi 
morala začeti s spreminjanjem prostorskih aktov, ki bi na območju Škofje Loke dovoljevala 
predelavo in skladiščenje nevarnih odpadkov le pod zelo ostrimi in modernimi standardi, ki so 
normalni v evropski uniji v 21. stoletju. 

6. Na decembrski seji je župan med obravnavo Proračuna za leto 2018 kot eno izmed prioritet 
občinskega proračuna navedel asfaltiranje gorskih cest. Izjavil je, da se to zelo izplača, saj se ta 
investicija zaradi velikih stroškov vzdrževanja makadamskih poti hitro povrne. Menda v 3 – 4 
letih. Preko instituta informacij javnega značaja sem po tem od občine poskušal pridobiti 
podatke o stroških vzdrževanja makadamskih cest, ki so bile predmet asfaltacije v letih 2015, 
2016 in 2017, stroške vzdrževanja makadamskih cest, ki so v načrtu za asfaltacijo v letih 2018, 
2019, 2019, cost -  benefit analizo za načrt asfaltacije, ki je podprla tako velika občinska 
sredstva, ki so namenjena za asfaltacijo makadamskih cest v občini ter podatke o vzdrževanju 
vseh poti, ki jih vzdržuje Občina Škofja Loka, za leta 2014 do 2017, podatek koliko je celotna 
dolžina in koliko asfaltiranih in koliko makadamskih, od slednjih pa podatek koliko jih je na 
ravnini in koliko ne. Iz občine so mi sporočili, da z takimi dokumenti oz. gradivi ne razpolaga. To 
pomeni, da se je župan razloge za tako veliko investicijo v asfaltiranje gorskih cest preprosto 
izmislil. Govoril je popolnoma na pamet. Poleg tega je na že omenjeni decembrski seji rekel, da 
bo potrebno v naslednjih letih asfaltirati še 26 km, od tega 6 km v letu 2018. V enem od 
občinskih glasil pa je kasneje rekel, da je potrebno asfaltirati še 20 km, od tega 5 km v letu 
2018. Vse to dokazuje, da so županove besede o nujnosti asfaltiranja teh poti popolnoma brez 
vseh argumentov. Ostale KS zaradi teh nepotrebnih investicij nimajo dovolj sredstev za njihovo 
normalno poslovanje. Zahtevam, da  se vsaj del teh sredstev preusmeri na druge KS, saj je več 
kot očitno, da taka velika poraba sredstev za ceste zelo lokalnega značaja ni ekonomsko 
upravičena. 

7. Podjetje T. Medved je v svojem poročilu z dne 23.6.2017 navedlo, da je tudi gradnja raznih 
komunalnih vodov povzročilo poslabšanje cest na območju aktivno zavarovanega nivojskega 
prehoda v Retečah ob OŠ in cesta od podvoza do vrha klanca proti Vigredu. Prav tako je 
županova komisija ugotovila, da je na teh dveh odsekih škoda na vozišču nastala zaradi 
gradnje kanalizacije. Zaradi vsega tega zahtevam, da se takoj pozove izvajalce kanalizacije, da 
naj sofinancirajo prenovo teh dveh delov cestišča. Kljub temu, da je občina podpisala pogodbo 
z izvajalci, v kateri je izrecno navedeno, da morajo biti ceste po izgradnji povrnjene v prvotno 
stanje, temu ni tako. 

 
Dr. David JEZERŠEK (NSi) je dejal, da mora imeti vsaka javna stavba izobešeno zastavo. Zanimalo 
ga je kje se to dobi in kdo to kupuje? Ali obstaja kakšen predpis za izobešanje zastav? 
 
Ciril PETERNEL (NSi): 

1. V Dragi ni znaka, ki bi zaradi nepreglednosti opozarjal na obračališče avtobusa. 
2. Kakšno je stanje glede kanalizacije v vaseh: Pungert, Gosteče in v Dragi – ali bo ali ne bo? 
3. Kakšen je dogovor glede vožnje priklopnikov – težjih tovornjakov na občinski cesti Sora – 

Gosteče – Hosta – kdaj začne veljati? 
4. Prosil je, da se na Gostečah pri hiši št. 2 last Golar Ančke, zaradi nepreglednosti izvoza na 

glavno cesto postavi ogledalo. 
Župan se je vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 22. uri. 

Župan 
mag. Miha JEŠE 


